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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de staatssecretaris van Justitie
over trage beveiliging voor
tipgeefster. (Ingezonden 14 oktober
2009)

1
Bent u op de hoogte van het bericht
«Bianca nog niet beveiligd»?1

2
Is het waar dat deze vrouw nog geen
concrete beveiliging heeft gekregen?

3
Hoe verklaart u dat ondanks de door
u aan de Tweede Kamer op
22 september 2009 toegezegde
beveiliging van de vrouw, zij al weken
rond loopt zonder concrete
beveiliging?

4
Bent u op de hoogte van de «valse
start» van het contact tussen politie
en Bianca na uw toezegging over
haar beveiliging?2

5
Deelt u de mening dat het schandalig
is dat de realisering van deze
beveiliging zo traag verloopt,
waardoor de Nationale ombudsman
daarin aanleiding ziet om een
onderzoek in te stellen? Wilt u het
onderzoeksresultaat van de Nationale
ombudsman en uw reactie daarop
aan de Tweede Kamer ter beschikking
stellen?

6
Wat gaat u doen om de veiligheid van
deze vrouw nu per omgaande te
waarborgen?

7
Wilt u deze vragen uiterlijk 15 oktober
2009 te 12.00 uur beantwoorden?

1 Spits, 13 oktober 2009.
2 Spits, 22 september 2009.
http://www.spitsnieuws.nl/archives/binnenland/
2009/09/late_beveiliging_voor_bedreigd.html

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie) (ontvangen 16 oktober 2009)

1
Ja.

2, 3 en 6
Bij het verstrekken van informatie
over de wijze van beveiliging in een
concreet geval dient zoveel mogelijk
terughoudendheid te worden
betracht. Ik kan meedelen dat op
22 september 2009 het maken van
een dreigingsinschatting door de
politie ter hand is genomen.
Vooruitlopend op het gereedkomen
daarvan zijn maatregelen genomen
voor de veiligheid van betrokkene. De
politie onderhoudt regelmatig contact
met betrokkene over haar
veiligheidssituatie.

4 en 5
Na de berichtgeving in Spits op
21 september jongstleden is op
22 september opdracht gegeven om

maatregelen te nemen voor de
beveiliging van betrokkene. Met haar
is vervolgens een afspraak gemaakt
voor een persoonlijk gesprek dat
heeft plaatsgevonden op
25 september. Ik heb geen
aanwijzingen dat door deze gang van
zaken een onaanvaardbaar
veiligheidsrisico is ontstaan voor
betrokkene.
Het onderzoek van de Nationale
ombudsman heeft geen relatie met
de wijze van beveiliging van
betrokkene, maar betreft de gang van
zaken die heeft geleid tot het
opheffen van haar anonimiteit. De
Nationale ombudsman zal zelf zijn
onderzoeksrapport publiceren. Ik zal u
op de hoogte stellen van mijn reactie
op dit rapport.

7
Ja.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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